

會務報告 Announcements 02-12-2023

1. 下主日 (2月19日) 崇拜聚會之後有教會家庭時間，歡迎大家來參加。

There will be a church family time after next Sunday (2/19) service. Everyone is welcome to join the meeting.

2. 彭玉珠姊妹和蔣姝妍姊妹已於1月29日完成了 "司提反事工" 培訓，並將於本主日 (2月12日) 接受教會差遣，成為正式的 "司提反事工" 的同工。願主大大使用她們幫助有需要的人。

Sister Yuchu Pwu and sister Susan Rofe finished Stephen Ministry training on January 29, and they will be commissioned by the church as formal Stephen ministers this Sunday (2/12). May the Lord greatly use them to help those in need.

會務報告 Announcements 02-12-2023

3. 連續8週的幸福小組5.0福音聚會將於2月25日開始。聚會時間是：

蒙恩號幸福列車--週六 (2月25日) 上午8:00-9:00

平安號幸福列車--週六 (2月25日) 上午8:00-9:00

和平號幸福列車--週六 (2月25日) 上午8:00-9:00

喜樂號幸福列車--週日 (2月26日) 下午3:30-4:30

佳音號幸福列車--週日 (2月26日) 下午3:30-4:30

歡迎大家邀請福音朋友們來參加。

Happiness Group 5.0 evangelism meetings will begin on February 25 and will continue for 8 consecutive weeks. Meeting time is:

Grace/Blessing Happiness Train -- Saturday (February 25) 8:00-9:00am

Peace Happiness Train -- Saturday (February 25) 8:00-9:00am

Harmony Happiness Train -- Saturday (February 25) 8:00-9:00am

Joy Happiness Train -- Sunday (February 26) 3:30-4:30pm

Good News Happiness Train -- Sunday (February 26) 3:30-4:30pm

You are welcome to invite friends to join the meeting.

會務報告 Announceme1nts 02-12-20231

嘟! 嘟! 嘟! 幸福列車 5.0 要出發囉!

邀請您一起穿越高山低谷, 共享人生風景, 開往真幸福。

週六聚會是從2月25日至4月15日, 美東時間週六上午8:00 - 9:00

3月18日開始美東時間週六上午9:00 - 10:00

(中國時間週六晚上9:00 - 10:00)

*蒙恩號列車 Zoom 連結: <https://us02web.zoom.us/j/81818442671>

*平安號列車 Zoom 連結: <https://us02web.zoom.us/j/82609547033>

*和平號列車 Zoom 連結: <https://us02web.zoom.us/j/82634047409>

週日聚會是從2月26日至4月16日, 美東時間主日下午3:30 - 4:30

*喜樂號列車 Zoom 連結: <https://us02web.zoom.us/j/82634047409>

*佳音號列車 Zoom 連結: <https://us02web.zoom.us/j/82609547033>

歡迎提早五分鐘登入等候室, 主人會依序邀請您進入會場, 期待同行

*** 您可以根據自己合適的時間選擇乘搭列車 ***



馬利蘭福音教會 <http://MarylandGospelChurch.org/>

聯絡 幸福列車長: Happiness @MarylandGospelChurch.org 電話: (240) 292-9245



會務報告 Announcements 02-12-2023

4. 何牧師於2月5日至18日在泰國參加 "宣教中國大會"，並探訪宣教士。願主賜福保守這次宣教大會！

Pastor He is attending the China Mission Conference in Thailand, from February 5 to 18. May the Lord bless and protect the mission conference.

5. 教會的禱告會是每週三晚上 8:00-9:00，在 Zoom 上進行。歡迎大家參加。

There is a church prayer meeting every Wednesday, 8:00-9:00pm, on Zoom. Everyone is welcome to join the prayer meeting.

會務報告 Announcements 02-12-2023

6. 本週 "2-1-1讀經計劃"：本週五查考創世記第六課。本週背誦經文是歌羅西書2:6-7 "你們既然接受了主基督耶穌，就當遵他而行；在他裡面生根建造，信心堅固，正如你們所領的教訓，感謝的心也更增長了。" 每日閱讀經文是啟示錄1-5章。歡迎大家參加每日的靈修聚會 (週一到週五上午7:30-8:30)，或在教會的網站收聽聚會錄音。 [點擊鏈接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We are going to study Genesis Lesson 6 on Friday. This week's Bible memory verse is Colossians 2:6-7 "So then, just as you received Christ Jesus as Lord, continue to live your lives in him, rooted and built up in him, strengthened in the faith as you were taught, and overflowing with thankfulness." Daily Bible reading: Genesis 1-5. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website. [Click here to Morning Devotion](#)

奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻 Click here to Offer](#)

指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions](#)

截至2022年12月奉獻數字 Offerings as of December 2022

2022	收到奉獻 Offerings Received		預算奉獻 Budgeted Offerings		差額 Balace	
第一季 Quarter-1		\$ 26,219.00		\$ 50,000.00		\$ (23,781.00)
第二季 Quarter-2		\$ 61,862.00		\$ 50,000.00		\$ 11,862.00
第三季 Quarter-3		\$ 80,647.72		\$ 50,000.00		\$ 30,647.72
十月 October	\$ 29,963.24		\$ 16,667.00		\$ 13,296.24	
十一月 November	\$ 22,634.00		\$ 16,667.00		\$ 5,967.00	
十二月 December	\$ 26,607.00		\$ 16,666.00		\$ 9,941.00	
第四季 Quarter-4		\$ 79,204.24		\$ 50,000.00		\$ 29,204.24
總差額 Total Balance		\$ 247,932.96		\$ 200,000.00		\$ 47,932.96

團契小組 Fellowship:

[點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page](#)

[點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page](#)

主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

[點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule](#)

實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:

[點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議 Click here to Resuming In-person Worship Guideline](#)